	


	沈    卉
女 | 未婚 | 生于 1986/9 

户口: 广东深圳 

地址：浦东新区
手机：13816576346
电子邮箱: Rainyshenhua@163.com
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	  求职意向
期望工作性质：

全职

期望从事职业：

投行、合规管理、风险控制、审计
期望从事行业：

金融/银行/专业服务
期望工作地区：

上海、深圳均可
期望月薪(税后)：

18000元/月

目前状况：

目前在职，可随时到岗
  工作经历
2014.9 － 2015.2
德尔福汽车系统（中国）有限公司
 亚太区内部审计师
专业服务(咨询/财会/法律/翻译等) | 外商独资  | 规模：1000人以上  | 20000元/月
2012/04 -- 2014/9：

1. In charge of 6 SOX review of Asia Pacific Area;

2.Attend in Annual Audit review of Delphi’s biggest factory in Beijing.

3.Join process review and internal control review in light of Delphi’s policy 

2012/4 至 2014/9

东京海上日动火灾保险(中国)有限公司 | 内部督察室 | 督察员
金融/银行 | 外商独资 | 规模:500人左右 | 15000元/月
1.负责应对监管机构的合规审计项目，如再保险审计、反洗钱审计、关联交易审计、高管离任审计及资金审计等；
2.负责公司的风险导向审计，根据观察访谈了解到的潜在风险点深入挖掘可能存在的问题，并制定专项审计计划；3.根据保监会的新规及公司运营面对的风险，定期进行风险评估和排查。
2009/9至2012/3
2009/09 -- 2012/03：

普华永道中天会计师事务所有限公司 | 金融审计部 | 高级审计员
专业服务(咨询/财会/法律等) | 外商独资 | 规模:10000人以上 | 10001-15000元/月
1. 摩根大通银行：负责该银行上海分行储蓄科目及息差分析的审计工作。
2. 中国银行：参与该银行云南分行的审计工作项目，为新系统在该行的实施做前期铺垫工作。
3. 中国建设银行：负责该银行广西分行的的信贷审阅工作，3天之内访谈并完成20笔左右新贷款工作的审阅，对房地产行业的贷款较为熟悉。
4. 中国邮政储蓄银行：负责该银行的中间业务，对该银行制度及实务操作中不符合准则要求的地方提出了令客户满意的解决方案。
5. 浙商银行：负责该银行的贷款部分，较为熟悉该行贷款业务。
6. 南京银行：负责该银行的关联方审查及分部报告的编制，并在只有3个人3周内完成整个项目的情况下实时support team in charge的工作，擅长搞定客户。
7. 浦发银行：参与浦发银行的零售业务的审计工作，接触国内较少接触的手机银行业务的审计。
8 上海农村商业银行：参与特殊目的审计的信贷审阅工作及下分行做内控审计，时间紧，任务急，依然出色完成任务。
9 入行第一年主要从事基金业务审计，参与过普华大部分优质客户的审计，对基金的行业标准有一定认识，参与审计的客户包括摩根士丹利华鑫基金，博时基金，南方基金，华泰博瑞基金，宝盈基金，浦银安盛等。期间负责过FA/TA的财务审计工作和内控审计工作，对各家基金公司的内控和财务状况有入门级的认识；
10 实习期间，主要在广东和CT做了China Post这一个大的IPO，在团队中主要负责Cash&Bank,AR/AP/OR/OP，capital commitment 以及营业外收支等科目，同时辅助负责工资薪酬及固定资产的同事进行抽凭。主要负责审核分析客户公司的提供的原始数据资料，按database对69家分公司及子公司的300多份财务报表进行统计整理，并按代码独立制作了12张Excel表；
在普华的两年多实习工作经验教会了我审计分析及风险管理方面的基本知识，培养了我在高压下高效工作的能力

  教育经历
2005/09 -- 2009/06：江西财经大学 | ACCA | 本科

  自我评价
—与工作相关部分：

善于沟通和捕捉领导级客户的意图，并能够及时找到应对措施，与客户关系非常好；

学习能力强，脸皮较厚，对于需要解决的问题通过多方求助加上自己的思考死磕到底，力争解决；

充满正能量，是办公室的开心果；

对自我认知比较清晰，清楚自己的优缺点，不轻言放弃，也不浪费时间在自己的薄弱之处；

效率至上，讨厌浪费时间和资源。

善于自我激励，有耐心，快速学习能力强。

—生活方面：

1.热心公益，多次参与公司内部组织及社会组织的志愿者活动，最近一次于2011年10月中旬随同新加坡嘉德置地去内蒙古巴林右旗支教，被评为优秀教师；
2,英语专业八级资格，曾任英语协会部长,组织过校"五月花"英语文艺晚会,口语及主持能力合格；
3,ACCA专业,顺利通过了考试,理论过硬;
4.爱好：理财，瑜伽，爵士及拉丁舞，阅读；旅行，中长跑，擅长与陌生人沟通
5.希望找到一份work life balance的工作，努力工作的前提是能够保证身体健康。

.
  在校实践经验
2008/3 -- 2008/4：

市场营销/会计师事物所 |

  证书
2011/01：

国际财务会计证书 ACCA
  语言能力
英语：读写能力熟练 | 听说能力精通



	


	


	
	Sarah shen
	Female | Single | Born in 1986/9 

HUKOU: GUANGDONG SHENZHEN 

Location SHANGHAI-Pudong New Area
13816576346(Mobile)
E-mail: Rainyshenhua@163.com
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	  Career Objective
Desired Type of Employment：

Full-time

Desired Position：

IBD、Audit Executive/Assistant、Compliance Officer、Risk Management、

Desired Industry：

Futures、Professional Services(Consulting,Finance/Accounting,Legal)、

Desired Location：

SHANGHAI/SHENZHEN
Expected Salary(after tax)：

18,000RMB/Month

Current Situation：

Looking for better chance and challenge, available as request. 
  Work Experience
2015/3 - Now
KPMG (China) Consulting  | Consultant Manager

Professional Services(Consulting,Finance/Accounting,Legal) | IARCS Dept | Company Size:more than 1000 | 20,000 RMB/Month BT

Assist financial corporation such as merchant bank and insurance company to establish internal control system, risk management system and compliance system. 

Familiar with operation risk, internal control and compliance risk management. 

Help to give corresponding resolution suggestions and continuous follow up opinions.

Supporting clients’ overall credit risk engagement and project delivery activities, provide advice to help client with IPO preparation issues.

2014/9 - 2015/2
1. In charge of 6 SOX review of Asia Pacific Area;

2.Attend in Annual Audit review of Delphi’s biggest factory in Beijing.

3.Join process review and internal control review in light of Delphi’s policy 

2012/04 -- 2014/9：

Tokio Marine China Limited | Supervisor
Professional Services(Consulting,Finance/Accounting,Legal) | WFOE | Company Size:500 | 15,000RMB/Month 
1. In charge of Compliance Audit in line with CIRC‘s requirement, such as Reinsurance Audit, Affiliated Transaction Audit, AML audit, Post leaving Audit for senior management and Fund Audit. In light of the annual audit plan of our department, I take charge of the compliance audit and report directly to the department manager of internal audit. Each time I complete the project within schedule and always receive appreciation from my auditees and manager; 
2.Assist Risk-based Audit with CIA, focus on 3E Audit(Economy, effective and efficiency) As an internal auditor, I have to assists CIA in the preparation of /prepares individual audit plans to ensure that the scope, approach, resourcing and logistics of an audit are appropriately planned. Observe and find out any potential risk in daily operation and set up special audit accordingly,such as staff turnover audit, operation effectiveness audit. Based on audit fieldwork, drafts audit findings which articulate key issues and risks and propose root causes and identifies business process improvements for segments audited as appropriate. Liaison with external auditors.

3.Regularly review and evaluate the operation risk in light of new regulations released by CIRC.

2009/09 -- 2012/03：

PwC | ABAS | Audit Executive/Assistant
Professional Services(Consulting,Finance/Accounting,Legal) | WFOE | Company Size:More than 10,000 | 10001-15000 RMB/Month
1、JP Morgan Chase Bank : Take the deposit account and interest analysis;
2、Boshi Fund Management Co Ltd: take the role of additional control;
3、Morgan Stanley Huaxin Fund Management Co.Ltd.
4、Southern Investment Fund : Assist Senior to analyze 18 funds under southern Investment Fund and report to the boss;
5、Zheshang Bank : take the credit account and do the control work in Wenzhou branch;
6、AIG-Huaitai Fund Management Co.Ltd: Mainly take the role of FA audit line;
7、AXA-SPDB Investment Management Co. Ltd: Mainly take the role of TA audit line;
8、Bank of Communications Financial Leasing Co. Ltd:in credit team, doing credit review and analysis;
9、In the project of China Post Guangdong Team and central team, I was mainly in charge of accounts of Cash&Bank, AR/AP/OR/OP, Financial expenses, Gain & Loss, which including understanding process, validating key control point, sending and control external confirmations, testing bank reconciliations, performing alternative test and so on. My responsibilities are obtaining sufficient assurance on these accounts and support other team members. 
10、In the project Sinotrans ，Enquire and confirmed more than 300 financial statements including 69 subsidiaries and branches according to the databases, and made 12 Excels alone.
11、Communicated well with both colleagues and clients—receiving all the
120 working papers required within only 3 days, assisted the project team to achieve the audit goal 2 days earlier than the deadline set
ALL IN ALL,I  Obtained the ability of audit analysis and detail jobs, as well as working under big pressure--Deliberate in counsel，prompt in action

  Education Background
2005/09 -- 2009/06：Jiang Xi University of Finance and Economics | ACCA | Bachelor

  Graduates Info.
College | 3rd Prize

Youth Volunteers’ Association                            2005, 11-2006, 12
                President
1、Led 15 members of the Accounting Dept. to do voluntary teaching for disadvantaged children every 2 weeks
2、Received 100%satisfaction from both the children and their teachers. Learn to serve the public with dedication and integrity.
2008 ACCA Job Hunting Competition (JHC)                 2008, 3-2008, 4    
Shanghai
1、Hosted by The Association Of Chartered Certified Accountants （ACCA）, the biggest accountant association in the world
2、Win the 2nd-round of the competition(1/5000 in 1st round，1/2000 in 2nd)
 Attained the ability to cooperate with people effectively and communication skills



2005/06：TEM-8 | national

1、TEM-8(The only junior gainer not from foreign language dept.)  2008
2、National assistant Scholarship（Awarded to Top 5% student） 2007
3、National English Contest for College Student Third Prize        2006

  Social Events
2011/9 -- Now：

“1 KG” &JA volunteers organization | “1 KG” is a volunteer organization that aims to create and facilitate opportunities for poverty students in rural china through hosting travel to appeal for subscriptions. One of my dreams is that one day I could do something to benefit the society. Currently, I’m not clear about the ways to achieve it, so I believe spending a long time in CSR Organization such as CapitaLand, a half profit half public, highly efficient trade promotion company and 1KG, will lay a good foundation for me and expand my horizons. I’m sure it’ll strengthen my knowledge of national economics, not the kind I learnt from textbooks in university, but from real life. It’ll lay out a clearer path to achieve my dream.

2011/10 -- 2011/10：

“Building For Our Future” (BFOF) | “Building For Our Future” (BFOF), the charity platform of CapitaLand China, is an extension of "Building People"-the Company's credo. BFOF aims to be a platform for raising awareness of social issues, as well as volunteer exchange and cooperation for the betterment of society. 
Went to help building schools in the rural regions of China(Inner Mongolia this year) through CapitaLand Hope Foundation (CHF)  together with other 20 selected volunteers from different international corporations(such as J&J,Dell,Microsoft etc.). Received 100% satisfaction and “Most Popular teacher” certificate from both the children and their teachers. Learn to serve the public with dedication and integrity.

2008/3 -- 2008/4：

2008 ACCA Job Hunting Competition (JHC) | 2008 ACCA Job Hunting Competition (JHC)                 Hosted by The Association Of Chartered Certified Accountants （ACCA）, the biggest accountant association in the world
Win the 2nd-round of the competition(1/5000 in 1st round，1/2000 in 2nd)
Attained the ability to cooperate with people effectively and communication skills

  Self-assessment
1.Good at communication and cooperation, easy to get manager’s point and quick response to any requirement.
2.A fast learner with good attitude and do not hesitate to ask for help. Full of positive energy and easy to cheer the atmosphere of the office. 
3.Strong self-motivate and patient. Hate inefficiency, can not endure waste of time and resources.
  Certificates
2009/06：

TOEIC

note：

865

2011/01：

Accounting Computerized Certificate

note：

ACCA

  Language Skills
English：reading&writing proficient | listening&speaking expert

  social events
One member of the NGO"1 KG" , charity activities take as follows:
1、Join Capitaland "for tommorrow 2011 " public-service  held in Inner Mongolia ;
2、Assist the Microsoft 2011 charity auction held in Nov 2011 in shanghai;

  honors & rewards
1、TEM-8(The only junior gainer not from foreign language dept.)  2008
2、National assistant Scholarship（Awarded to Top 5% student)  2007
3、National English Contest for College Student Third Prize        2006

  interests & hobbies
Wealth Management; New Jazz; Basketball, Yoga,reading history books ;traveling, long-distance running



	


